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JEGYZŐKÖNYV

Készült. a Budapest Főváros IV. kerület Önkormányzat Polgármesteri Hivatal II. 61.

szobájában a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság 2023. február 22-én

16" órakortartott ülésén.

Jelen vannak:

Bizottsági tagok: Meghívottak:

dr. Szabó Gábor elnök Déri Tibor polgármester
Rácz Norbert alelnök dr. Dallos Andrea jegyző

Szécsi Péter Pál képviselő dr. Irippon Norbert alpolgármester
Czinke Sára képviselő Bedő Katalin alpolgármester

Farkas István képviselő Czigler László alpolgármester
Juhász András gazdasági főosztályvezető
Ferencz Krisztina költségvetési osztályvezető

Turóczi András városüzemeltetési főosztályvezető
dr Pécsi Szilvia kabinetvezető

dr. Gácsi Anett Erzsébet jogi referens
Szántóné János Ildikó városüzemeltetési

osztályvezető

Flender Éva könyvvizsgáló

dr. Szabó Gábor elnök
Megnyitja az ülést, köszönti a megjelenteket a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság ülésén.

Megállapítja, hogy a bizottság 5 fővel határozatképes. A bizottság 5 napirendi pontot tárgyal és

lesz módosítást a 2023.évi költségvetési előterjesztéshez. Felkéri a bizottság tagjait a szavazásra.
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04/2023. (II.22.) PKB batározat

Budapest Főváros IV. kerület, Újpest Önkormányzatának Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága

úgy dönt, hogy a 2023. február 22-én tartott ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadja

el úgy, hogy a 2. napirendi ponthoz benyújtottak egy módosítástis.

1. Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata és intézményei 2022.évi

költségvetéséről szóló rendelet VI. számú módosítására

Előterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

2. A Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzatés intézményei 2023. évi
költségvetéséről szóló rendelet tervezetének véleményezése
Előterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

3. Javaslat a Varga Műszaki Ellenőrzés Korlátolt Felelősségű Társasággal műszaki ellenőri
feladatok ellátására szóló megbízási keretszerződés létesítéséhez való előzetes
hozzájárulásról
Előterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

4. Javaslat a TT Maxima Pro Korlátolt Felelősségű Társasággal adatvédelmitisztviselői
feladatok ellátására szóló megbízási szerződés létesítéshez való előzetes hozzájárulásról
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

5. Javaslat szakértői műbírálat elvégzésére irányuló megbízási szerződés létesítéséhez való
előzetes hozzájárulásra
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

szavazati arány: 5 igen

0 nem

A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta

dr. Szabó Gábor elnök
Javasolja Szécsi Péter Pál képviselőt az aktuális ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének. Felkéri a
Bizottságot, hogy szavazzon az ügyben.



05/2023. (II.22.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület, Újpest Önkormányzatának Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága
úgy dönt, hogy a 2023. február 22-én tartott ülésének jegyzőkönyv hitelesítője Szécsi Péter Pál

képviselő legyen.

szavazati arány: 5 igen

0 nem

A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta.

Napirendi pontok tárgyalása 

1. Napirendi pont: Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata és

intézményei 2022. évi költségvetéséről szóló rendelet VI. számú módosítására
Előterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

dr. Szabó Gábor elnök
Atadja a szót dr. Irippon Norbert alpolgármesternek, hogy tájékoztassa a bizottság tagjait az
előterjesztés tartalmáról.

dr. Trippon Norbert alpolgármester
Köszönti a megjelenteket. Nem szeretné különösebben kiegészíteni az előterjesztést, hiszen ez a

tavalyi költségvetés módosítása. Tulajdonképpen a tényleges adatok átvezetéséről szól, a tavalyi
költségvetésrészletes elemzésére majd a zárszámadásbankerül sor. Ha kérdés nincsen a témában,

akkor különösebben nem fűzne hozzá semmit.

dr. Szabó Gábor elnök

Megköszöni a tájékoztatást és megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése vagy észrevétele az
előterjesztéssel kapcsolatban.

Mivel senki nem jelentkezik, hogy kérdése lenne a témával kapcsolatban, így szavazásra kéri fel

a bizottság tagjait.

06/2023. (II.22.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és

Költségvetési Bizottsága a Budapest Főváros IV. kerület Önkormányzatés intézményei 2022. évi
költségvetés VI. számú módosításáról szóló  rendelet-tervezetét "megalapozottnak, a

jogszabályoknak megfelelőnek, képviselő-testületi megtárgyalásra és elfogadásra alkalmasnak
tartja.
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Felelős: Polgármester
Határidő: 2023. február 22.

szavazati arány: 5 igen

0 nem

A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta.

2. Napirendi pont: A Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzatés

intézményei 2023. évi költségvetéséről szóló rendelet tervezetének véleményezésre

Előterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

dr. Szabó Gábor elnök

Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a 2. napirendi pont a 2023.évi költségvetésről szól, amihez
kiosztottak egy módosító javaslatot is. Ezzel át is adja a szót az előterjesztő dr. Trippon Norbert
alpolgármester úrnak.

dr. Trippon Norbert alpolgármester

Költségvetési rendeletről mondana pár mondatot, amihez egy módosító beadvány is kiosztásra
került. Felhívja a figyelmet arra, hogy nehéz idők járnak az önkormányzatra.

Amit malátni lehet, hogy az infláció magas, arról megoszlanak a szakmaiés politikai vélemények,
hogy miért ilyen magasaz infláció. A tavalyi évhez képest 496 feletti GDP-növekedésvolt, és ha

az idei évben a recesszió elkerüli a magyar gazdaságot, az már jónak fog számítani. Az
előrejelzések azt mutatják, hogy az év vége környékére mérséklődni fog az infláció, de fontos
tudni, hogy ez nem azt jelenti, hogy bármi olcsóbb lenne, hanem csak az áremelkedés

növekedésének az üteme fog csökkenni. A tavalyi évben az építőiparban is közel 25 százalék volt
a növekedés, ami nagyonérintette az önkormányzatot. Az élelmiszerpiacon 40-45 százalék fölötti

az infláció, ami nem csak,a háztartásokatterheli, hanem az önkormányzatnak is problémát okoz.

Ez az egyik olyan körülmény, ami meghatározza a költségvetési paramétereket, és igazán
elszomorító sok tekintetben. A másik dolog, amire felhívná a figyelmet a kiadási oldalon arra,

hogy a drágaság nemcsak azt jelenti, hogy a szolgáltatásainknál lényegesen többet kell fizetni,

mint a korábbi évben,de példáulaztis jelenti, hogy a drágaság felfalja a kollégák, a munkavérének

a fizető értékét 15. Az önkormányzatnak ebbenaz ügybenis tennikell valamit, és a költségvetésben
tesz is, hogy mérséklődjenek ezek a hatásokat. Éppen ezért a személyi erőforrásoknál nagyon

jelentős volumennövekedéssel számoltak. Először is azért, mert a garantált bérminimumotés a

minimálbért központi intézkedés hatására megemelték., a minimálbért 223 200 forintra és 296.000

forintra a garantált bérminimumot. Ez nem mindenkit érint, a munkáltatói illetménykiegészítés,

ami munkáltatói döntésen alapul, és amit az önkormányzat nem vett el senkitől, viszont mindenkit

érint. Ez azt jelenti, hogy aki nem volt garantált bérminimumon, vagy minimálbéren, például a
bölcsődékben, óvodákban,szociális intézménynél, természetesen nekik is arányosan emelkedett a

bérük. Ez nagyságrendileg a gazdasági intézménynélés a hozzá tartozó intézményhálózatnál egy
nagyságrendileg 600 millió forintos többletkiadást jelent ebben az esztendőbe. Ugyanakkor ezen

emelés változó ágazatonként, de jóval meghaladja a 10 százalékot, valahol a 15-ötis.
A pedagógus-pótlék 20 százalékról 32 százalékra nőtt, ez egy nagyon jelentős növekmény, ez
személyenként 35 ezer forint feletti összeget jelent, éves szinten közel félmilliárd forint. Arra
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erre nincsen biztosítékunk még, ezért a bevételi oldalon sincsen természetesen tervezve, de

megérkezik az önkormányzat számlájára, akkor majd átvezetésre is kerül. A garantált
bérminimumnál, az illetménykiegészítésnél még nincs a normatívának fedezete, nincs erre

vonatkozó döntés, tehát tulajdonképpen ott az önkormányzatnak kell kigazdálkodnia a
növekményt. Azt is ismert, hogy ezek az intézkedések kevesek, ezért az ágazatokkal abban
állapodott meg az önkormányzat, hogy a tavalyi évi 120.000 forintos éves cafetéria keretet

felemeli 200.000 forintra, úgy a szociális ágazatban, mint a bölcsődei, illetve az óvodai ágazatban

is. A polgármesteri hivatal dolgozóinak 15 százalékos köztisztviselői alapilletmény emelést

terveztek be, de a cafetéria keretet nem emelték. Ezt az önkormányzat ugyanakkor természetesen

saját forrásaibólállja.

Összeségében azt lehet mondani, hogy a béreknél beleértve a Nyárváró Plusz jutalmat is, amit
2020-ban vezetett be az önkormányzat 50 millió forintos nagyságrenddel, és amit idén 75 millió

forintra emelt fel, összességében véve nagyon jelentős kiadási többlet jelenik meg a rendszerben.
A másik olyan dolog, amivel az önkormányzat számol az az energia árnak a drasztikus

megemelkedése. Annyi pozitívum van a dologban, hogy szeptember végéig illetve, decemberig a

gáz és az áram esetében a korábban megkötött szerződéses áron vásárolja az energiát az

önkormányzat, azonbana távhő díj emelkedéseérinti. Ugye az elmúlt év utolsó negyedévében a
gigajoule-ra számított összeg,illetve az ár az 3 500 forintról 53 000 forintra nőtt, azaz több, mint
tízszeresére. Az első negyedévben ez központi intézkedések hatására, ez már csökkent 25 ezer

forintra, a 3500 forinthoz képest. Ez azt jelenti, hogy a korábban tervezett 132 millió forintról,

közel 700 millió forint fölé fog lépni csak a távhő, nem beszélve az áramrólés a gázról. A gáznál
nem érződik, hogy problémák vannak, ugyanis a kis fogyasztók esetében lefolytatott közbeszerzés
márhatályba lépett, és ott már látszik, hogy a korábbinál lényegesen többetkell fizetni a gázért.

A gáznális, és az áramnális többlet kiadással számolt az önkormányzat, majdnem durván 7-800
millió forintos energia többlettel kalkulált ebben az esztendőben.

Ugyanez igaz, részben a rezsi, részben az élelmiszer árak miatt az élelmezésre. Ez két pontra
vezethető vissza. Egyrész a bölcsődei étkeztetésnél, ahol egy plusz 77 millió forinttal számolunk.
Ennek november 1-gyel kezdődött meg. a szülői oldalon történő valorizálása. Másrészt az

iskoláknál, az óvodáknál a közétkeztetés, amit szolgáltatóval kell elvégezni. Itt nagyságrendileg
egy olyan 400-445 millió forint többlet kiadással kell számolni. A bevételi növekmény azonban

csak 89 millió forint, tehát több mint 400 millió forint plusz kiadás jelenik meg. Ezek működési
költségek és máritt is nagy összegű pénzkiáramlás várható.
. A gazdaságitársaságoknális drasztikus emelkedésekkelkellett számolni az előző évekhez képest.

A Vagyonkezelő Zrt.-nél egy kicsit szerényebben ez a növekedés, de például a Városgondnokság

Kft.-nél nagyon jelentősen nőni fognak az árak. Az ő esetükben is, de minden cégnél jellemző
egyébként, hogy az inflációt, úgy- ahogy korrigáló béremeléseket hajtanak végre, különben a

munkaerőt nem tudnák megtartani. A szolgáltatásoknál szinte mindenütt 20-30 százalékos

növekedéssel számolnak. Kifutnak a korábbi szerződések és az új szerződéseknél, legyen az

bármilyen, amit külső szolgáltató végez, fűnyírás, parkgondozás, bármilyen természetű munka,

bontás, de a nyomdai költségek is, tehát a papír költségek, ami mondjuk az Újpesti Napló és a
Napló esetébenelkerülhetetlen, mindenütt 20-30 százalék fölötti áremelkedéssel kell számolni. Ez

tulajdonképpen a béremeléssel együtt beleszivárog a különféle gazdasági társaságoknak a
finanszírozásába is, beleértve az Újpesti Vagyonkezelő Zrt.-t, de sokkal inkább a

Városgondnokság Kft-t, a Sajtó Kft-t, és az UKK-t.

Az SZIKesetében is növekedéssel kell számolni, de ott azért, mert az SZTK menedzsmentje
szerint a februártól bevezetett teljesítnényfinanszírozási rendszerrel rosszabbul jön ki az SZTK,

mint korábban. Erre tehát egy külön elkülönített sort hozott létre az önkormányzatés a tényszámok
alapján tudja az SZTK-nak a megfelelő forrásokat elkülöníteni.

A bevételi oldalon ezen nagyonjelentős kiadások mellett azt lehet látni, hogy az önkormányzat
valorizálta az ebben az évben átlagosan 4.9 százalékkal helyreálló bevételeket. Visszatekintve az

elmúlt négy évre, és kiszámolva a számokat, a minden évben megjelenő inflációt, illetve az
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adóbevétel, illetve az építmény-, telekadó, kommunálisadó, vagy idegenforgalmi adó reálértékben

kevesebbet ér, mint egyébként a korábbi években ért, akkor is, hogyha egy ilyen minimális
organizáció megtörtént. A lakbéreknél nem történt valorizálás, tehát az önkormányzat korábbi
döntése van érvényben, nevezetesen, hogy a szociális lakbéreket 10 százalékkal csökkentette, az
önköltségi lakbéreket pedig befagyasztotta.

Befagyasztotta az önkormányzata háziorvosokrezsijét is. A 2021. évi rezsiszintet kell fizetnie a
gyermek és háziorvosoknak. Köztudott, hogy országszerte óriási probléma a házi és

gyermekorvosi hiány. Ez a probléma már Újpesten is megjelent néhány praxis esetében. Az

önkormányzatharcol azért, hogy az alapvető és az alap egészségügyiellátás a saját lábán álljon,

és legjobban ezt a rezsiszint befagyasztásával tudja megtenni.

A piaci kereskedőknek pedig a tavalyi évben bevezetett 10 százalékos bérleti kedvezményét

mindenféleképpen fenn kívánja tartani az önkormányzat. Számos fejlesztést is kíván az

önkormányzat végrehajtani, részint európai uniós támogatásból, részint önerőből, de jellemzően a

pályázati fejlesztéseket szeretné végrehajtani. Az egyik és legkiemelkedőbb projekt a Főtér park,

illetve a Zöld Főtérnek a megépítése. Ez az átmeneti költségvetési gazdálkodásbanszerepelt, tehát

átvezetésre került ebbe a rendeletbe.
A park augusztusra fog elkészülni.

A másik jelentős projekt a VEKOP projekt keretében a Városkapu-park, mintegy egy hektáros
kivitelezése. Szintén európai uniós támogatott a VEKOP kerékpárosinfrastruktúra fejlesztése.

A korábbi bizottsági döntések alapján a Szilas park esetében azt javasolja az önkormányzat a
főváros felé, módosítsák a támogatási szerződést. Ezzel az üzemeltetési és kiépítési költségekkel

az önkormányzat takarékosabban tudja megközelíteni ezeket a kérdéseket.

Ezen túlmenően olyan átfogó, nagy, 500 milliós projektet idén az önkormányzat nem tervez és
nem is tud tervezni a költségvetési adatok alapján. Viszont számtalan olyan projektet tervez,
részint kivitelezési oldalon, amik azért a hétköznapokat mindenképpen szebbé, jobbá, zöldebbé

teszik. Folytatódik a faültetési kampány. Folytatódik a közösségi kert programunk, a
komposztálók osztása. Szeretne az önkormányzattöbb vadvirágosterületet létrehozni, és komoly
forrásokat szánniarra, hogy általában véve a közterületeink rendezett állapotban legyenek. Tovább

szeretné Javítani a köztisztaság állapotátis.
Az eddig is méltán népszerű, kulturális és közösségi rendezvények továbbra is meglesznektartva,

sőt még több és még jobb kulturális közösségi rendezvényeket tervez az önkormányzat 2023-ra.
Nagyon fontosnak tartja az önkormányzat, hogy a társasházak felújítási kamattámogatása nőtt.

1500 Ft/lakás összegről 2000 Ft/lakás összegre
A társasház felújítási pályázat ki van írva, májusig még lehet rá pályázni. Tehát, amely társasház,

lakásszövetkezethitelt vesz fel a felújításra, emelt kamattámogatást kap. Erre több mint 150 millió

forintot irányoztak elő. Folytatódni fog idén a közterületi rendészeti szoftvernek a fejlesztése. A
szociális területen azon túl, hogy a szociális dolgozóknak a bérét, illetve a megélhetését próbálja

az önkormányzat javítani, nagyon fontos, hogy segítsen a rászorultaknak is. A megbecsülést

nyugdíjas plusz esetében több mint 600 kérelmezőnek tudott adni az önkormányzat anyagi

forrásokat. Valószínűleg az idevonatkozó rendeleten majd javítani kell, és akár többetis lehet adni

egy-egy kérelmezőnek. 112-en kérelmeztek rezsitámogatás, tehát 112 családban tudtunk segíteni

a fűtési szezonban. Az önkormányzat nem feledkezik meg az újpesti szépkorúakról sem,ezért az
idei esztendőben szeretné visszahozni a piaci utalványt. Ez 60 millió forinttal szerepel a

költségvetésben, de majd előterjesztői módosító javaslattal az alpolgármester szeretné ezt kerek

számra, 100 millió forintra emelni, és bízik abban, hogy ezt támogatni fogja a képviselőtestületis.
Egy apró módosítás lesz még a költségvetési rendeletben. Tervben volt egy japánkert megépítése,

és erre 68 millió forint lett betervezve a költségvetésbe, azonban a lakosság nagyon régóta kéri,
hogy kiemelt közparkokban automatajó minőségű közterületitoalett álljon rendelkezésre. Jelenleg

két helyszínre, a Semsey Parkban,illetve a Szilas Parkban lesznektelepítve ilyenek.
tudná még folytatni a felsorolást, illetve a táblázatok bemutatását. Azt gondolja, hogy nehéz
helyzetben van azönkormányzat, a működési kiadások nagyonjelentősen nőnek. Vannak bevételi
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kockázatok, úgymintaz ingatlanértékesítési bevételek,illetve a főváros által impozánsra tervezett

iparűzési adóbevétel, ami a tavalyi 10 milliárdos tényszámhoz képest 4 milliárdos növekményt
tartalmaz. Azt kell látni, hogy a kiadási oldalon nagy a nyomás, és éppen ezért nagyon okosanát

kell gondolni, hogy hogyan és miképpen lehet fejleszteni a várost, és hogy lehet színvonalasan
működtetni, hogy lehet segíteni azoknak, akiknek segíteni kell, és hogy lehet megtartani a

munkatársakat. Ezzel zárja a tájékoztatását, és ha valakinek kérdése, észrevétele van, azokra

szívesen válaszol.

dr. Szabó Gábor elnök
Megköszöni a tájékoztatást és megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése vagy észrevétele az

előterjesztéssel kapcsolatban.

Mivelsenki nem jelentkezik, hogy kérdése lenne a témával kapcsolatban, így szavazásra kéri fel

a bizottság tagjait

07/2023. (II.22.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és
Költségvetési Bizottsága a Budapest Főváros IV. kerület Önkormányzatés intézményei 2023. évi

költségvetéséről szóló rendelet-tervezetét megalapozottnak, a jogszabályoknak megfelelőnek,
képviselő-testületi megtárgyalásra és elfogadásra alkalmasnak tartja a módosító indítvánnyal
egységes szerkezetben.

Felelős: Polgármester

Határidő: 2023. február 22.

szavazati arány: 5 igen

0 nem
A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta.

3. Napirendi pont: Javaslat a Varga Műszaki Ellenőrzés Korlátolt Felelősségű Társasággal

műszaki ellenőri feladatok ellátására szóló megbízási keretszerződés létesítéséhez való
előzetes hozzájárulásról

Előterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

dr. Szabó Gábor elnök
Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a 3.. napirendi pont a Varga Műszaki Ellenőrzés Kft-vel
kötendő megbízási keretszerződésrőlszólés az előterjesztő dr. Trippon Norbert alpolgármesterúr,

akinekát is adja a szót.
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dr. Trippon Norbert alpolgármester

A költségvetési rendeletben a takarékossági intézkedések miatt fenntartjuk azt, hogy megbízási
szerződéseknél 100.000 forint felett a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság jóváhagyásakell, annyi

könnyítéssel, hogy a Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságé már nem kell az operatív és hatékony

működés érdekében, viszont az ,Ez a minimum" programbanezt vállalta az önkormányzat. Az

eddigi gyakorlat azt mutatja, hogy ez bevállt, tehát ha már tradíciót alapítottunk, akkor érdemes
ápolniis a tradíciókat, ezért kéri a bizottság tagjait, hogy támogassák a szerződés megkötését

dr. Szabó Gábor elnök

Megköszönia tájékoztatást és megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése vagy észrevétele az
előterjesztéssel kapcsolatban.

Czinke Sára képviselő

Javasolja, hogy a 100 000 Ft-os összeghatárt emeljék meg 200 000 Ft-osra, mert 100 000 Ft-tal
ma mársenki nem kötszerződést.

dr. Trippon Norbert alpolgármester

Mivel milliós szerződésekről van szó, ő azt javasolja, hogy emeljék meg az összeghatárt 160 ezer
forintra

dr. Szabó Gábor elnök

Szavazásra kérifel a bizottság tagjait.

08/2023. (II.22.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és

Költségvetési Bizottsága úgy dönt, hogy hozzájárulását adja ahhoz, hogy Budapest Főváros IV.

kerület Újpest Önkormányzata a Varga Műszaki Ellenőrzés Korlátolt Felelősségű Társasággal

(székhelye: 1118 Budapest, Előpatak utca 62., adószáma: 32182574-2-43, cégjegyzékszáma: 01

09 410754) ,Budapest IV. kerület Sportpályák felújítása — Keretszerződés" tárgyú közbeszerzési
szerződéshez kapcsolódó műszakiellenőri feladatok ellátására megbízási keretszerződést kössön.

Felelős: Polgármester
Határidő: 2023. március31.
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szavazati arány: 5 igen

0 nem
A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta

4. Napirendi pont: Javaslat a TT Maxima Pro Korlátolt Felelősségű Társasággal

adatvédelmitisztviselői feladatok ellátására szóló megbízási szerződés létesítéshez való

előzetes hozzájárulásról
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

dr. Szabó Gábor elnök

Elmondja, hogy a 4. napirendi pontnak Déri Tibor polgármesteraz előterjesztése ésa TT Maxima
Pro Kft-vel kötendő adatvédelmitisztviselői feladatok ellátáshoz kötendő megbízási szerződésről
szól.

Déri Tibor polgármester

Csak annyit kíván elmondani róla, hogy az önkormányzattörvényi kötelezettségnek felel meg a
szerződés megkötésével.

dr. Szabó Gábor elnök

Megköszöni a tájékoztatást és megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése vagy észrevétele az
előterjesztéssel kapcsolatban.

Mivelsenki nem jelentkezik, hogy kérdése lenne a témával kapcsolatban, így szavazásra kéri fel
a bizottság tagjait

09/2023. (II.22.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és

Költségvetési Bizottsága úgy dönt, hogy támogatja, előzetes hozzájárulását adja ahhoz, hogy

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata a TT Maxima Pro Korlátolt Felelősségű

Társasággal (székhelye: 1065 Budapest, Nagymező utca 11. 6/2., adószáma:11558978-2-42,

cégjegyzékszáma: 01-09-301818) adatvédelmi tisztviselői feladatok ellátására megbízási
szerződést kössön.

Felelős: Polgármester
Határidő: 2023. február 28.
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szavazati arány: 5 igen

0 nem
A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta

5. Napirendi pont: Javaslat szakértői műbírálat elvégzésére irányuló megbízási szerződés

létesítéséhez való előzetes hozzájárulásra
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

dr. Szabó Gábor elnök

Elmondja, hogy az utolsó napirendi pont előterjesztője Bedő Katalin alpolgármester asszony és

javaslat szakértői  műbírálat elvégzésére szóló megbízási szerződés létesítéséhez.

Bedő Katalin alpolgármester

Annyival szeretné kiegészíteni az előterjesztést, hogy január 20-án a Don-kanyar emlékművet

átadták, és ha van szobor, akkor muszáj zsűriztetni is. Sajnos nem tudták 99 000 plusz áfára
lealkudni ezt az összeget, ezért kéri a bizottság támogatását.

dr. Szabó Gábor elnök
Megköszöni a tájékoztatást és megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése vagy észrevétele az
előterjesztéssel kapcsolatban.

Mivelsenki nem jelentkezik, hogy kérdése lenne a témával kapcsolatban, így szavazásra kéri fel
a bizottság tagjait

10/2023. (II.22.) PKB határozat

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata (a továbbiakban: Önkormányzat) Képviselő-

testületének Pénzügyi és Költségvetési Bizottsága úgy dönt, hogy előzetesen hozzájárulását adja
ahhoz, hogy az Önkormányzat az OMSZI Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal (képviseli:

Dr. Káldy Györk ügyvezető, székhelye: 1089 Budapest, Elnök u. 1., adószáma: 21941005-2-42,

cégjegyzékszáma: 01-09-921266) a doni emlékmű szakértői műbiírálatának elkészítésére

megbízási szerződést kössön.

Felelős: Polgármester, a hatáskörrel rendelkező alpolgármester útján

Határidő: 2023. március 14.

szavazati arány: 5 igen
0 nem

A bizottság a határozatot egyhangúlag elfogadta
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dr. Szabó Gábor elnök
Megköszönia részvételt és 16.? perckor lezárja az ülést

Szécsi Péter Pál bizottsági tag
dr. Szabó Gáborbizottsági elnök jegyzőkönyv hitelesítő

László Viktória
jegyzőkönyvvezető


